
Zápis 
 

z jednání stravovací komise, které se konalo dne 7. 10. 2024 od 15:30 hodin ve školní jídelně na 
2. základní škole a mateřské škole Beroun. 

Přítomni:  
Jevhenija Jarošová - Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Tomáš Liebich – Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  
Ing. Daniel Jaroš - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 
Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 
Mgr. Jana Šopejstalová - 2. ZŠ a MŠ Beroun  
MUDr. Jana Křenek Malíková PhD. - 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun – Závodí 
Mgr. Jana Radová - ZŠ Beroun – Závodí 

Hosté: 
Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města 

Omluveni:  
Lucie Fumfálková, Dis. – Jungmannova ZŠ Beroun 
 

Nepřítomni:  
 

Jednání 
 

Na začátku jednání stravovací komise byli představeni noví členové. 
 

Vyhodnocení ochutnávek v novém školním roce bylo hodnoceno zástupci města kladně, pouze 
bylo upozorněno na zápach táců na 2. ZŠ. Zástupci Primirestu přislíbili kontrolu. Zprostředkovaný 
podnět z Jungmannovy základní školy, upozorňoval na zvláštní chuť kuřecího masa, zástupci 
Primirestu vysvětlili, že se jedná o speciální směs koření. 
 
Zástupce Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí, upozornil na jídlo, filet ryby Mahi Mahi, 
který byl hodně cítit rybinou a dětem nechutnal. Zástupci Primirestu navrhli, že se do budoucna 
bude filet připravovat na bylinkovém másle, který vůni zjemní. 
 
Zároveň byl k tomuto podnětu vznesen dotaz, co dělat, pokud má strávník problém s kvalitou 
jídla nebo se domnívá, že je jídlo zkažené? Zástupce Primirestu uvádí, že v takovém případě je 
nutné problém řešit hned. Kontaktovat pracovníka školní jídelny a problém s ním řešit, každý 
případ bude posuzován individuálně.  
 
 



Zástupci Jungmannovy základní školy a zástupci Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí, 
upozornili, že v jejich školních jídelnách jsou prasklé tácy a chybí skleněné misky. Zástupci 
Primirestu slíbili, že tácy a skleněné misky budou doplněny. 
 
Zástupci Primirestu zopakovali, že ve všech školních jídelnách se v rámci pitného režimu podává 
i čistá voda. 
 
Zástupce z 2. ZŠ upozornil, že během jednoho týdne v měsíci září se na obědě číslo 1 opakovaly 
3x těstoviny a 2x knedlíky. 
 
Zástupci Primirestu přislíbili vylepšení stávající aplikace ,,MUJ PRIMIREST“. Jedním z požadavků 
je, aby v aplikaci byl vidět čas, kdy byl oběd odebrán. Na webovém rozhraní tato možnost je. 
 
Zástupce Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí upozorňoval na hluk, který je v jejich školní 
jídelně. Důvodem může být to, že tato školní jídelna není odzvučena, jako návrh řešení byla 
zmíněna akustická barevná kola, která by mohla problém zmírnit. V souvislosti s tímto 
problémem pan místostarosta Mgr. Dušan Tomčo uvedl, že všichni ředitelé berounských 
základních škol byli již upozorněni na to, aby se snažili plánovat školní rozvrhy s ohledem na 
kapacity jednotlivých školních jídelen. 
 
Zástupce města pan místostarosta Mgr. Dušan Tomčo představil finský model stravování, který 
by rád zavedl i do našich školních jídelen, upozorňoval ale na potřebu součinnosti školy a rodičů.  
 
Zástupci všech základních škol se shodli, že situace ohledně objednávání jídla ze stran rodičů se 
lepší. Rodiče se více zajímají o to, co dětem objednají. Stále více dětí komunikuje se svými rodiči 
o tom, co by si chtěly objednat. Velký podíl na tom mají i školy, které do svých vzdělávacích 
programů zavádí také témata týkající se zdravého životního stylu (skladby zdravého talíře, zdravé 
potraviny, plýtvání jídlem). 
 

Další jednání stravovací komise se uskuteční dne 20. 1. 2025 od 15,30 hodin ve školní výdejně 
na Základní škole Beroun - Závodí. 

 

Vypracovala: Valerie Pechová 

 
 


